
ROBERT FABER: 

 - Dobar dan. Pozdrav svim prisutnima. 

 Prvo pitanje bilo bi vezano zapravo uz klimatske promjene kojima smo svi zapravo 

svjedoci što nam donose u Zagrebu. Pozitivno je što vidimo promjene u tome da grad utječe 

na smanjenje svojih emisija na razne načine kroz solarne panele, kroz razne akcije drugog 

alternativnog nekakvog načina prijevoza. 

 Ono što bi mene zanimalo a to je pilot projekt Zelene urbane obnove dvorišta koji je 

pokrenut, znači dio koji ide na prilagodbu zapravo tim klimatskim promjenama.  

Prijave su završene. Da li možemo dobiti nekakve dodatne podatke o tome koliko je prijava 

napravljeno i šta će se zapravo kroz taj pilot projekt još dodatno napraviti?  

Da li će se ići možda u nekakve edukacije ljudi upravo na prilagodbu koje su važnosti ustvari 

takvih zahvata koji se kroz taj pilot projekt žele napraviti kako bi i adaptacija grada prema 

klimatskim promjenama koje su doista sve užurbanije bile što bolje? Evo ukratko. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - To ste postavili gradonačelniku jel' tako? Gradonačelniku. Izvolite. Odgovor će dati 

gradonačelnik. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Pa mislim taj pilot projekt je pokrenut kako bi kasnije onda u sljedećem natječaju 

financirali uređenje dvorišta u blokovima višestambenih zgrada u Gradu Zagrebu i na taj 

način em doprinjeli boljoj kvaliteti života građana, em doprinjeli više zelenila u gradu i bolju 

adaptaciju na klimatske promjene. 

 Što se tiče samog pilot projekta to bih prepustio da pročelnik Kordić odgovori. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite pročelniče Stanko Kordić. 

 

 STANKO KORDIĆ: 

 - Poštovani gospodine predsjedniče, zamjenice, poštovane zastupnice i zastupnici, 

 Dakle, Zelena dvorišta, to je projekt o kojem ste pitali, jedna od inicijativa u širem 

projektu ozelenjavanja grada naša ideja je da osim na javnim površinama da se u partnerstvu i 

suradnji sa građanima sa projektima Zelenog grada proširimo i na privatne površine odnosno 

u dvorišta naših građana obzirom da u ovom urbanom tkivu užeg gradskog jezgra i središta pa 

i šire nedostaje javnih površina koje bi mogli dodatno ozelenjavati i time doprinositi boljoj 

klimi, boljem zraku, smanjenju pritiska na sustav odvodnje itd. I u tom, s tom idejom smo 

krenuli u ovaj koncept odnosno inicijativu ozelenjavanja dvorišta. Pilot projekt nam služi 

ustvari da bi testirali procedure, razinu projektne dokumentacije koju ćemo tražiti, interes 

građana i eventualno visine, iznos financijskih sredstava koji će nam biti potrebni u kreiranju 

odluke s kojom ćemo doći pred ovu Skupštinu. Dakle, mi ćemo doći kada utvrdimo… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …te nekakve gabarite doći ćemo pred Skupštinu sa odlukom, a ovaj pilot projekt nam 

služi da bi ta odluka bila što kvalitetnija. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Želite li dodatno objašnjenje? Želite. E pa ćete moći onda i vi dodatno 

objasniti. Zastupnik Faber, izvolite. 

 

 

 



 ROBERT FABER: 

 - Samo bih možda molio ako imate informaciju o tome, bio je veliki interes prema 

mjesnim odborima i vijećima gradskih četvrti za prijavu ali ne znamo koliko se doista građana 

i prijavilo za to. Ako imate možda već taj podatak? 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite pročelniče Stanko Kordić. 

 

 STANKO KORDIĆ: 

 - Rok za prijavu je istekao mislim krajem prošlog mjeseca, 30. 9. Mi smo zaprimili 

više od 200 zahtjeva građana odnosno vlasnika/suvlasnika i upravitelja da sudjeluju u 

projektu. Naravno probat ćemo izabrati različite vrste dvorišta da bi mogli testirati sve 

potrebne gabarite za odluku tako da nećemo ići u ovom prvom koraku na ono što bi bilo 

možda najlogičnije nego ćemo probati različite situacije, veličine, betonirana pa da to 

probamo dići čisto da vidimo koji su omjeri sredstava za financiranje koja će nam biti 

potrebna. 

 

 


